
Verslag vergadering Muzeke�� ers

woensdag 31/1/2018

van 20u tot 21u20

Aanwezig
ouders Silvia Alonso, Annelies Ceulemans, Tiemen Gysels, Filip Vande Velde

schoolteam: directeur Didier, juf Jessica (2e leerjaar), juf Mieke  (zorgcoördinator)

1. Opvolging en goedkeuring vorig verslag

� Besteding budget Muzeke�ers en foto's van aankopen

Er werden al muziekinstrumenten gekocht (400€) en verdeeld in de klassen. Rest van het bedrag: 100€ 

voor moestuin; 200€ voor strips op rommelmarkten; 100€ nog te bepalen

� Rapporten en oudercontact

o Vorig nieuw rapport was volgens sommige ouders te lijvig. Is nu in nieuw programma 

Ques�.

o Klasgemiddelde staat er niet meer bij. Kan besproken worden op oudercontact. Op rapport 

staat telkens opmerking van de leerkracht. 

o Toch nog evolu�e van je kind blijven volgen? Door rapporten en vier oudercontacten: vóór 

de vakan�es: herfst, Kerst, Pasen en zomer. Rapporten en toetsen zullen twee dagen vóór 

oudercontact meegegeven worden. 

o Tradi�onele 3 toetsenweken per schooljaar worden afgebouwd. Vervangen door 

permanente evalua�es.  Is ook al zo in bijvoorbeeld 1e middelbaar Voskenslaan. Toch nog 

voorbereiden op middelbaar: leerlingen moeten plannen om taken en herhalingstoetsen te maken. 

o In de nieuwsbrief van februari zal er meer info staan.

2. Ac�viteiten

� Evalua�e ac�viteiten

o Sinterklaas: vlot verlopen. Chocolade dit jaar van de hotelschool in vorm van Sint of Piet. 

Sint was van Ten Hove, Pieten waren studenten van Hogeschool Gent. 

o Inschrijvingen naschoolse ac�viteiten: Veerle en Dominique niet aanwezig, niet duidelijk of 

er veel of weinig inschrijvingen waren. Deelnemersijsten liggen wel al bij S�bo en secretariaat. 

� Komende ac�viteiten

o Dactylo: gaat al drie weken door. 

o Carnaval: contactpersoon is Marion. Er zijn al �en personen om te helpen, gaat goed. 

Leerlingenraad wil feest liever weer in de re@er en eten in de zwarte zaal. Eerst stoet door de buurt 

en naar Hippo's Hof en Ten Hove; daarna optredens, brunch en ten sloBe fuif en spelletjes. De 

kleuters gaan in de namiddag naar de klas, ook kindjes die niet houden van te veel drukte kunnen 

naar de klas. Leerlingen uit het zesde leerjaar regelen de muziek en techniek. 



o Paasac�viteit: Annelies en Tiemen hebben al een mail gestuurd naar de contactouders van 

de kikkers en de egels.

o Schoolfuif: komt goed, organisa�e is volop bezig.

o Schoolfotograaf (15 maart): zelfde fotograaf als vorig jaar. Ouders van vierde leerjaar willen 

helpen, was wel moeilijk om een trekker van de organisa�e te vinden. Het is Filip geworden. Alles 

hetzelfde  als vorig jaar: broer-zus foto's. Dit jaar geen pasfoto's, werd vorig jaar bijna niet verkocht 

want kinderen mogen er niet op lachen. 

3. Agendapunten schoolteam
� Sportdag op donderdag 17 mei

o kleuters op school bij meester Kristof

o lager naar Puyenbroeck met meester Philippe. 

� Faculta�eve verlofdag op 18 mei!

� Schoolfeest op zaterdag 26 mei. Datum al vrijhouden. Op teamvergadering wordt nog 

besproken wat het precies zal worden.

� Banken voor boekentassen kleuters

o prijs was niet afgesproken, is 1770€ voor beide gangen samen. Is volgens aanwezigen 

normale prijs voor maatwerk + installa�e. 

o worden gebracht op 8 februari en in elkaar gestoken op 20 februari. 

o Er wordt gevraagd om de kosten te delen (50/50). Al meermaals besproken in vorige 

vergaderingen, oudergroep financiert liever de extra's; we vinden dat Stad Gent moet instaan voor 

infrastructuur. 

o Ideeën om geld in te zamelen: banken laten sponsoren; wijnverkoop; veiling van 

kunstwerken gemaakt door de leerlingen; kaartjes; kalenders. het oudercontact. 

4. Ouderraad
Opvolgen kwes�e indicator-leerlingen. Tiemen stelt voor om het circula�eplan hierbij te betrekken: 

wijk Rabot en de Muze liggen in twee verschillende sectoren, een van de toegangswegen per fiets is

erg gevaarlijk (Rabotstraat / Griendeplein). Eventueel vragen om geplande verhoging cijfers uit te 

stellen tot na aanpassingen verkeer op die plaats. Niet iedereen gaat hiermee akkoord. Nog verder 

te bespreken op ouderraad en schoolraad.

Didier hee@ groeipad aangevraagd bij LOP voor 2018 naar 40% indicator-leerlingen. Indien geen 

groeipad wordt aangevraagd, zou het aantal indicator-leerlingen s�jgen naar 75%.

5. Rondvraag
Verduidelijking van rapport: bij deel muzische vorming/crea worden de sterren ingekleurd door de 

leerlingen. Dit was niet duidelijk voor alle ouders. Graag meer uitleg in het voorwoord bij het 

rapport. Voorwoord zal aangepast worden, school was dit al van plan.

De vergadering wordt afgesloten om 21u20. 

De volgende vergadering is op woensdag 28 februari om 20u. 




